

**Bestyrelsesmøde 5. juni 2024**

**Tilstede:** Dan Bengtsson, Susanne Petersen, Marion Dardecker (Bebber), Per Steenberg, Allan William, Steen Schnipper, Camilla Hansen, Pia Mårtensson og Ditte Petersen.

**Dagsorden:**

1. Havevandring
2. Godkendelse af referat  
Bestyrelsesmøde den 1. maj
3. Orientering v/formanden
4. Rundesang

**1. Havevandring**

Skrive general mail om hæk på Fuglekongegangen ind mod Sundbygård, og at alle hække skal ned i 1,80 m  
Der er ca. 20 som skal have brev om ukrudt o.a.

**2. Godkendelse af referater**

Bestyrelsesreferatet fra den 1. maj blev godkendt  
Generalforsamlingsreferatet skal lægges på hjemmesiden.

**3. Orientering fra formanden**

a. Trillebøre

Der mangler 1 af haveforeningens trillebør. Der skrives til medlemmerne, at de skal stille trillebøren tilbage i foreningshaven når de har lånt en. Hvis det fremadrettet ikke bliver efterkommet, vil bestyrelsen evt. tage beslutning om at låse trillebørene inde, da de skal være tilgængelig til pligtarbejdet.

b. Affald

Haveaffald den 20. juni

Steen Bebbber og Allan afspærrer pladsen onsdag aften eller torsdag morgen.

Vi får en ekstra container til metalaffald. Der er afbestilt 2 restaffalds container, så vi har 10 stk. tilbage.

c. Byggeudvalget

Foreningshusene skal rottesikres. Der skal nyt plankeværk op mellem foreningshaven og Si 8.

Der kommer grå fibercement brædder op.

Foreningshuset og Tutten skal males. Det blev besluttet at få frivillige til at komme den 22. juni.

Der sendes mail til medlemmerne, for tilmelding. Der mødes kl. 8.00 sammen med almindeligt pligtarbejde til morgenmad, og der forsættes så længe man gider. Der købes evt. frokost.

- d. I forhold til mangel af materialer, alt fra rengøringsmidler til arbejdsredskaber, skal det skrives på tavlen, men man kan også skrive en mail til bestyrelsen, hvis der er nogle der skal ud at handle. Det er ikke altid at vi husker at kikke på tavlen.

- e. Plankeværket ved MU 82, som er blevet påkørt, kan havelejereren kun få halvdelen fra sin forsikring. Da det også er et aflukke ind til foreningen, vil bestyrelsen gerne være med til at betale. Dan taler med Regitze.
  
- f. Sankt Hans  
Brædder til bål kan afleveres lørdag den 22. juni mellem kl. 9 – 12. Kun rent træ.

#### **4. Rundesang**

Sanne orienteret om, at man ikke må tage gebyr hvis man ikke er tilmeldt betalingservice.

Kørsel på Musvitgangen – Der skal endnu engang skrives til medlemmerne, at kørsel med materialer skal være af hovedgangen til festpladsen, derfra forgår det på trækvogn eller trillebør.

Camilla opfordrede til at medlemmerne skal gøres opmærksom på, at de skal gøre toiletterne rene efter sig.

Per nævnte at han har en krampepistol, vi kan låne til rottesikringen, men at der mangler kramper. Det blev besluttet at Per køber krampe, og vi låner hans krampepistol.  
Per har købt spraymaling til brug til værktøj.

Nogle af opslagstavlerne skal have nyt plexiglas – Dan tjekker, og køber.

Sekretær  
Ditte Petersen